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‘‘  Huldiging clubkampioen Dames & 
 Heren seizoen 2022 & 2023 ’’

Financiële stukken kunnen van de website worden gehaald
schriftelijk indienen twee weken voor de jaarvergadering. Dan worden die 
beantwoord op de avond van de jaarvergadering. Vragen die savonds 
worden gesteld van die punten worden dan niet beantwoord .

VAN DE
REDACTIE



UITNODIGING  

ALGEMENE JAAR-
VERGADERING  
IJSCLUB UITGEEST

Er zijn veel wedstrijden geweest en in december hebben we zelfs een 
weekend met natuurijs gehad! Ook heeft de jeugd een Elfstedentocht 
gereden. In dit clubblad kun je weer alle verhalen lezen en ook de voor-
uitblikken voor aankomende zomer. Daarnaast is de jeugdcommissie op 
zoek naar nieuwe leden. Wie melden zich aan? 

Wij wensen jullie veel leesplezier!

Sportieve groeten van de redactie, 

GROETJES FEMKE, ANNE EN INGE

Hoi allemaal,
Wat hebben we weer een mooi winter-
seizoen gehad! In dit clubblad kunnen  
jullie daar alles over lezen. 

VAN DE
REDACTIE

Hoi allemaal,



Moest ik in het vorige clubblad mijn stukje schrijven 
vanuit het revalidatiecentrum ”Meerstate” dan is het 
weer prettig dit vanuit de huiskamer te doen. Je ervaart 
dan ook weer aan je eigen lijf de goede Nederlandse 
spreekwoorden het eigen huis betreffend. Een van de 
beste vind ik nog altijd ”zoals het klokje thuis tikt, tikt 
het nergens”.

Tijdens mijn afwezigheid voor de ijsclub, en dat schreef 
ik reeds in het vorige clubblad, was Martijn de Ridder 
met enkele verenigings- en bestuursleden genegen de 
honneurs voor de club in de richting van de gemeente 
waar te nemen. Men deelde mij een keer mede, dat zij 
een prettig contact hadden met de gemeente. Dit ver-
baasde mij, daar ik het met de gemeente niet meer kon 
vinden, daar zij naar de ijsclub toe zich onbetrouwbaar 
had gedragen.

Toen ik dus hoorde dat zij het met de wethouder goed 
konden vinden, was ik verrast, maar het gaat tenslotte 
niet om mij, maar om de club. De groep “De Ridder” 
had inmiddels ook een paar adviseurs in de arm ge-
nomen en in gezamenlijkheid een prachtig rapport 
opgemaakt over de herinrichting van de ijsbaan. Je zou 

dus denken, dat de gemeente dit als een hamerstuk zou 
aanvaarden en in uitvoering brengen, maar dus niet.
Op donderdag, 30 maart heb ik nog ingesproken bij 
de gemeenteraad tijdens een raadsvergadering om het 
waardevolle van dit rapport te benadrukken. Maar de 
gemeenteraad besloot in meerderheid dit rapport niet te 
accepteren en verder te gaan in een de voor de ijsclub 
niet te begrijpen weg. Diepe teleurstelling uiteraard.

Hoe het nu verder gaat weet ik op dit moment niet. Ik 
heb het idee nu dat wij de vis zijn die aan de haak van 
de hengel van de gemeente bungelt. Mogelijk dat de 
factor tijd ons nog kan helpen. Tenslotte duurt het nog 
wel even voordat alles zijn beslag krijgt en heeft het 
gezonde verstand zich over de geesten van de betrokken 
gemeenteraadsleden, ontfermd.
Na dit alles toch nog wat positiefs. De ijsbaan was dit 
jaar maar enkele dagen open en het succes was weer 
overweldigend. Meer dan 2000 mensen bezochten 
de ijsbaan in die twee dagen. Ook vernam ik, dat het 
schoolschaatsen weer een succes was.

HERMAN VAN SAMBEEK

“

Van de voorzitter,

De ijsbaan was dit 
jaar maar enkele 
dagen open en 
het succes was 
weer overweldigend.
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Wij horen graag wat je van het nieuwe 
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Femke, Anne en Inge
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vormgeving & drukwerk

Pim Brondijk | PIMBRO grafisch ontwerp
www.pimbro.nl



UITGANGSPUNTEN EN OPTIES
De Gemeente Uitgeest, eigenaar van de landijsbaan aan 
de Castricummerweg 10, besluit om dit gebied, dat on-
derdeel uitmaakt van het centrumplan, om te bouwen tot 
een multifunctioneel dorpspark. Daarbij zal er ook een 
nieuwe energieneutrale sportzaal (ter vervanging van de 
Meet) gerealiseerd worden. De bestaande huurovereen-
komst met de IJsclub is opgezegd en is op 11 november 
2022 vervangen door een bruikleenovereenkomst voor 
de periode 1 december 2022 t/m 1 april 2023 met de 
optie tot jaarlijkse verlenging, totdat de herinrichting van 
het terrein een feit is. Zodra de sportzaal en het dorps-
park zijn gerealiseerd, wordt in samenwerking met de 
IJsclub Uitgeest toegewerkt naar een huurrelatie voor 
een langere periode.
De IJsclub kan zich vinden in de plannen voor een 

multifunctioneel dorpspark én de bouw van de nieuwe 
sportzaal. Constructief overleg heeft plaatsgevonden 
over ruimte in de sportzaal voor de IJsclub (opslag ma-
terialen, kleedruimten, toiletten en een uitgiftepunt voor 
koek-en-zopie ter vervanging van het huidige Cor Groen 
Honk van de IJsclub Uitgeest.
De huidige plannen gaan uit van een landijsbaan van on-
geveer 250 meter inclusief binnenterrein. De landijsbaan 
staat jaarlijks voor een derde van het jaar onder water 
in afwachting van een vorstperiode waardoor deze plek 
niet beschikbaar is voor andere doeleinden. Vanuit dit 
besef heeft de commissie van IJsclub Uitgeest met input 
van DUEC (Duurzaam Uitgeest Energie Coöperatie) drie 
opties uitgewerkt voor meer aantrekkelijke, toekomst-
bestendige activiteiten voor zowel de IJsclub als voor 
derden op het dorpspark.

UITGEEST Tijdens de raadsvergadering van donderdag 30 maart aan-
staande zal het bestemmingsplan sportzaal Uitgeest worden vast-
gesteld. Aangezien ook de IJsclub Uitgeest is uitgenodigd om mee te 
denken over de invulling van een multifunctioneel dorpspark, dragen 
zij graag hun steentje bij met enkele alternatieve, optimaal duurzame 
suggesties voor een 250 meterbaan inclusief binnenterrein.

IJsclub Uitgeest draagt ideeën 
aan voor aantrekkelijk  
multifunctioneel dorpspark

Wordt de 'Groene Long' een echt multifunctioneel dorpspark? (Foto: Marianne Jonker)



OPTIE 1
SCHAATS- EN SKEELERBAAN 

Deze optie gaat uit van een betonnen baan van 
ongeveer 250 meter die in de winterperiode als ijs-
baan fungeert en de rest van het jaar als skeeler-
baan voor jong en oud. De ijs- en skeelerbaan richt 
zich op jeugd, volwassenen, gezinnen en ouderen. 
In de winterperiode kan deze baan gedurende 
minimaal 10 dagen worden gebruikt als ijsbaan.

OPTIE 2
SCHAATS- EN SKEELERBAAN 
VOOR DE JEUGD VAN UITGEEST

Deze optie gaat uit van een betonnen baan 
van ca. 80 bij 40 meter waardoor er veel ruimte 
overblijft voor groen binnen en buiten de baan en 
eveneens voor andere activiteiten in het dorps-
park. In de winterperiode kan ook dit baantje 
gedurende minimaal 10 dagen worden gebruikt als 
ijsbaan. Het ijsbaantje biedt de jeugd van Uitgeest 
rond de vorstperiodes een veilige schaatsplek.

OPTIE 3
WINTEREVENEMENT

Deze optie behelst het benutten van een klein deel 
van het middenterrein van de schaats- en skeeler-
baan met een ijsvloer van ca. 20 bij 40 meter in een 
tent, waardoor de ijsvloer ongeacht de weersom-
standigheden kan worden gebruikt. Voor maximaal 
6 weken rond de kerstvakantie, eventueel goed 
aan te sluiten bij de succesvolle kerstmarkt die 
afgelopen jaar voor het eerst werd georganiseerd. 
Dit winterevenement is naar het model Nederhorst 
on Ice (www.nederhorstonice.nl)
Het Winterevenement kan een belangrijke rol spe-
len in het behouden en bevorderen van de sociale 
cohesie in Uitgeest. Onderdeel van de opzet is niet 
alleen recreatief schaatsen voor volwassenen, 
kinderen en gezinnen maar o.a. ook voor specifieke 
activiteiten (omwonenden, schooljeugd, ouderen, 
schaatslessen en sinterklaas- en kerstfeest.

ENERGIEOPWEKKING EN DUURZAAMHEID
Het gebruik van de skeelerbaan (zowel optie 1 als optie 
2) als ijsbaan, óók als het nog niet of nauwelijks vriest, 
is mogelijk door een waterbergende fundering onder 
de baan en door de baan te benutten als warmteopwek-
king. Het leidingstelsel van de warmteopwekking kan 
ook worden gebruikt om de baan actief te koelen zodra 
de temperatuur in de buurt van de plus 2 graden komt. 
De ijsvloer krijgt door verneveling een minimale dikte 
waardoor er al na een nacht kan worden geschaatst. 
Los hiervan kan het horizontale collectorveld om de 
restwarmte op te slaan benut worden voor winterver-
warming, zomerkoeling en energieopwekking. Desge-
wenst kunnen de sportzaal en/of omliggende woningen 
van deze groene energie worden voorzien. De ijsvloer 
voor het Winterevenement maakt eveneens gebruik van 
deze energieopslag om gedurende de hele periode een 
ijsvloer te kunnen garanderen.
De skeeler- en ijsbaan en het Winterevenement kun-
nen gefaseerd worden gerealiseerd. De planning van 
de gemeente volgend, zal de huidige natuurijsbaan in 
de seizoenen 2023/2024 en 2024/2025 gehandhaafd 
blijven en zal de skeeler- en ijsbaan eind 2025 gerea-
liseerd kunnen worden. Het Winterevenement wordt 
rond de jaarwisseling 2026 voor het eerst mogelijk. De 
opbrengst van de energieopslag maakt onderdeel uit van 
de uitwerking van de businesscases van de drie alterna-
tieven (opbrengst, financiering en eigenaarschap).
Beide opties voorkomen dat het volledige terrein onder 
water gezet wordt en het dorpspark kan het hele jaar 
door ook gebruikt worden voor andere activiteiten.

VOORSTEL
De IJsclub Uitgeest stelt voor om in goed overleg met 
de gemeente, omwonenden en de in het participatie-
plan genoemde partijen óók deze alternatieve opties 
te bespreken. Als hiermee wordt ingestemd zullen de 
opties verder worden uitgewerkt en van een business-
plan worden voorzien. Het door de gemeente genoemde 
beschikbare budget voor het gehele dorpspark is daarbij 
uitgangspunt. Uit verkenningen is gebleken dat de ge-
noemde alternatieven zeker ook financieel haalbaar zijn.

DE UITGEESTER
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HET MOMENT VAN: 

Annamarie 
Thomas



MARGRIET DE SCHUTTER

CLUBBLAD 2023.1 9|  

Vele Noorse supporters kwamen naar dit toernooi 
en een deel verbleef in hetzelfde hotel als wij. Voor 
al deze fans was het één groot feest. Geweldig na-
tuurlijk, totdat bleek dat ik een kamer pal boven de 
hotelbar had vol met zuipende Noren. En ik was al 
geen vaste slaper. De discomuziek ging maar door: 
boem, boem, boem.

Na de 3.000 meter op vrijdag lag ik in bed en 
baalde ik als een stekker van die herrie. Op de 
1000 meter van zaterdag en op mijn favoriete 
afstand - de 1500 meter - moest ik presteren. Drie 
weken voor het WK had ik nog de snelste tijd op 
de schaatsmijl gereden in Calgary, mijn eerste 
wereldbekeroverwinning. Door die zege had ik 
mezelf veel druk opgelegd in Hamar. Een titel 
moest mogelijk zijn. Hoe kon ik door het lawaai en 
een slapeloze nacht de beste race van mijn leven 
rijden?

Ik belde naar de hotelkamer van mijn coach Ab 
Krook (mobiele telefoons bestonden toen nog niet), 
maar hij zat met een aantal mensen van de bege-
leidingsstaf nog een drankje te doen in het hotel. 
Ik besloot naar zijn kamer te lopen en een briefje 
op de deur te plakken met de tekst: 'Ab, ik kan niet 
slapen'. Toevallig kwam hij even later terug naar 
zijn kamer en las mijn boodschap. Hij is meteen 
naar mij toegekomen en stelde voor om een kamer-
wissel te doen. Ab en de fysiotherapeut deelden 
samen een tweepersoonskamer, waar ik terechtkon. 
Ik had op een éénpersoonskamer geslapen, dus Ab 
is op mijn bed gaan liggen en samen hebben we 
het matras van de fysio naar mijn kamer gebracht, 
zodat ze met z’n tweeën daar konden slapen.

Ab plakte vervolgens een nieuw briefje op de deur 
voor de fysiotherapeut: ‘Hier slaapt Anna. Niet 
aankloppen of de kamer ingaan. In kamernummer 

x ligt je matras’. Het idee leek perfect uitgevoerd. 
Echter, er ging één ding mis… Ab was ondertussen 
in slaap gevallen en heeft z’n collega niet meer 
gehoord. De beste man heeft vervolgens een hoekje 
op de gang uitgekozen en is daar op de grond in 
slaap gevallen. Zelf heb ik die nacht nog zes uur 
kunnen slapen.

De zaterdag was aangebroken. Ik zat in één van de 
eerste ritten op de 1000 meter, omdat ik als middel-
langeafstandsrijdster niet alle World Cups op deze 
afstand had gereden en de loting gebaseerd was 
op het wereldbekerklassement. Eenmaal gefinisht 
vond ik mijn tijd enorm tegenvallen. Het maakte 
me boos. Totdat ik zag dat de ene na de andere 
rijdster zich stukbeet op de tijd. Hamar had op 
dat moment niet zo snel ijs. De sprinters kwamen 
totaal niet uit de verf en gingen allemaal kapot.

Samen met Ab en de fysiotherapeut zat ik op het 
middenterrein en telden we af. Er was nog één rit 
te gaan en ik stond nog steeds bovenaan. Ik had 
sowieso brons. Zelfs in de laatste rit kwamen de 
rijdsters niet aan mijn tijd. Ik was wereldkampioe-
ne geworden op de 1000 meter! Ik wist niet wat me 
overkwam.

Deze overwinning heeft me zoveel zelfvertrou-
wen gegeven. Ondertussen was er in het hotel een 
andere kamer voor mij geregeld. Met een goede 
nachtrust werd ik op mijn favoriete afstand de 
volgende dag eveneens wereldkampioene. Zelfs 
vrij eenvoudig.

Tijdens mijn afscheid van de sport haalde Ab het 
nog aan: ‘Weet je nog, dat briefje op de deur? Waar 
dat toch allemaal goed voor is geweest…’ Mede 
omdat hij er niet meer is, is dit verhaal voor mij 
extra speciaal. Hij stond altijd voor ons klaar.”

‘WEET JE NOG, DAT BRIEFJE OP DE DEUR?’

“De meest speciale momenten voor mij waren  
mijn wereldtitels in Hamar in ’96 op het allereerste  
WK Afstanden. Omdat het een afstandskampioen-
schap was, konden de Nederlandse vrouwen voor 
het eerst in de buurt komen van de Duitse schaats-
sters en maakten wij zelfs kans op de winst. 



Elfstedentocht 
jeugdschaatsen

DE JEUGDELFSTEDENTOCHT is zaterdag 11 maart 
gereden. De zon scheen en alle deelnemers en 
begeleiders waren enthousiast. Iedereen had zijn 
best gedaan om verkleed te komen. Van boef tot 
konijn en van minion tot Jutta Leerdam. Er was 
zelfs trainer met een aap op zijn rug. Of was het 
andersom? Met een stempelkaart bij zich spurt-
ten de kinderen het ijs op. Vanaf Leeuwarden 
waren het mooie kilometers over de baan. De 
kinderen moesten een stuk klunen langs de baan 
om het wak te ontwijken. De brug bij Bartlehiem 
zat natuurlijk ook in het parcours. Gebukt en wel 
kwam iedereen ongeschonden onder de brug 
door. Tussendoor was er koek en zopie om bij te 
komen van alle inspanning. Uiteindelijk kwamen 
alle kinderen aan in Leeuwarden en had iedereen 
de stempelkaart vol. Super goed gedaan! Na het 
uitdelen van de elfstedenkruisjes werd er nog een 
groepsfoto gemaakt.
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Van Jeugd-
naar Wedstrijd-
schaatsen
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Na dit seizoen eerst deelgenomen te hebben 
met het Jeugdschaatsen zijn Doortje Wijker, 
Jelco Vader en Annemieke Duijn overgestapt  
naar de Trainingsgroep. 

KEES MOLENAAR

Op 4 Februari hebben Doortje en Jelco direct 
meegedaan aan de 5e Langebaanwedstrijd 
van de Club. Doortje mocht (PupF) de spits 
afbijten met een tijd van 16.35 op de 100m. 
Met je naam groot op het scoreboard werd 
na de 300m een tijd van 48.49 gepresenteerd. 
Omdat Jelco al PupA was mocht hij direct 
een 500 en 1000m rijden. Dit resulteerde in 
1:08.15 en 2:23.93. De spits was er voor die 2 
af en nu maar verder trainen om deze tijden de 
volgende wedstrijden scherper neer te zetten.

Door het verplaatsen van het Jeugdschaatsen 
naar het begin van het Schaatsseizoen hopen 
we de doorstroming naar de trainingsgroep te 
bevorderen. Met deze 3 toppers is dat voor dit 
seizoen in ieder geval gelukt.

Nieuwe inschrijvingen naar de trainings-
groep vanuit het Jeugdschaatsen en uiter-
aard ook daarbuiten zijn altijd welkom.

CLUBBLAD 2023.1 13|  





N AT U U R I J SN AT U U R I J S
17 & 18 DECEMBER was het eindelijk weer zover, er lag natuurijs! 
Zaterdag was de ijsbaan open voor de jeugd en zondag ook voor 
volwassenen. De trainingsgroep had zondagochtend een uurtje 
training op onze mooie ijsbaan met uitzicht op de kerk. Het was 
een vroegertje voor de zondag (half 9 werden we verwacht),  
maar met zulk lekker weer op natuurijs schaatsen laat de vroege 
wekker al gauw vergeten. Na lekker wat rondjes te hebben 
gemaakt, konden we opwarmen in het clubhuis met een lekker 
kopje warme chocolademelk met slagroom. Om half 10 ging  
de baan open voor publiek.

We hebben met zijn allen weer heel wat schaatsplezier gehad  
op onze ijsbaan. Het was helaas maar voor 2 dagen, maar  
wat hebben we ervan genoten!

INGE



Kruithof begon pas laat met “topschaatsen’’ op 
zijn 32ste daarvoor was hij bezig om zich maat-
schappelijk te settelen en een huis te bouwen. Hij 
is in een klein dorp opgegroeid, Lagere school 
doorlopen vervolgens drie jaar technische school 
daarna drie jaar bij een architectenbureau gewerkt 
en veel aan zelfstudie gedaan en een aannemer-
scursus gevolgd op de avondschool. Na tien jaar 
was ik zover dat hij voor zichzelf kon beginnen.

Hij was 18 jaar toen hij voor het eerst noren 
kreeg, in zijn dorp was hij de eerste met zulke 
schaatsen. Ik wist toen al dat ik een stayer was als 
we op een baantje honderd ronden reden gingen 
ander stuk en ik kon maar blijven jagen. Boven-
dien sport was midden jaren vijftig ook helemaal 
niet belangrijk.

Vanaf de jaren zestig kreeg hij meer gelegenheid 
om echt aan sport te doen. Dat werd schaatsen dit 
is hem altijd al makkelijk afgegaan, bovendien 
het is een individuele sport en dat heeft hem altijd 
aangesproken. Daar houdt hij van, hij heeft ook in 
zijn gehele loopbaan bijna altijd alleen getraind.

Zijn eerste wedstrijd was in Den Oever (50km). 
Na afloop van de wedstrijd was hij zo kapot dat 
hij niet meer in staat was om zijn schaatsen uit te 
doen. Hij heeft zich hierna laten masseren en deed 
een paar dagen later mee aan de Oldambrit de 
concurrentie lachte me uit wat kwam ik daar doen 
zo gniffelde ze ? . Maar ik won wel.

WIE WAS ...

Jan Roelof 
Kruithof
Een naam blijft onlosmakelijk verbonden met die 
Alternatieve elfstedentocht, die van Jan Roelof 
Kruithof. De architect uit Havelte won er maar 
liefst elf: In de periode '74- '85 stond de winnaar 
van deze monstertocht bij voorbaat vast en 
werd er gereden voor de tweede plaats. Al stond 
er een muur van 20 centimeter dik op het ijs,  
hij ramde er doorheen. 

SCHAATSEN.NL
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WIE WAS ...

Jan Roelof 
Kruithof

In maart 1974 gingen ruim 500 schaatsfanaten van 
start op het Mjosameer bij Lillehammer voor de eerste 
Alternatieve elfstedentocht over 200 km. Het grootste 
deel keerde bebloed, hongerig en ontreddend terug. De 
wedstrijd zelf speelde zich af op ijs dat die benaming 
nauwelijks verdiende. In de kopgroep van zeven man 
werden afspraken gemaakt om in geval van pech op 
elkaar te wachten. En juist die afspraken leverde Jan 
Roelof Kruithof zijn eerste zege op in een 200 km 
wedstrijd. Z’n 1500m voor de finish kwam de toen 37 
jarige architect ten val. De andere rijders aarzelden 
wachten of doorrijden ze besloten als sportvrienden 
tot het eerste waardoor Kruithof even later zijn eerste 
Alternatieve zege kon sprinten.

Het mooiste was nog dat hij de start miste herinnert 
Kruithof zich bij zijn eerste overwinning. Ik moest nog 
een broek aantrekken toen ze al waren vertrokken. Ze 
waren zeker drie minuten te vroeg weg. Ik heb daarna 
een jacht van twintig kilometer moeten inzetten om bij 
te komen. 

De marathon wedstrijden in eigen land op de kunst-
ijsbanen reed Kruithof weliswaar ook mee, maar hij 
gebruikte ze slechts als training voor de 200 kilometer 
tochten veertig kilometer is te kort voor mij aldus 
Kruithof.
Aan de vooravond van de alternatieve elfsteden-
tocht van 1977 in Oulu kwam de Drent ter orde dat 
de concurrentie er wel eens voor zou zorgen dat hij 
ditmaal niet zou winnen. Het tergde de 200 kilometer 
grootmeester zo dat hij gelijk na de start bij de ver-
bijsterende concurrentie wegreed JR danste over het 
ijs altijd vrij rechtop, met korte slag en hij schoof door 
de sneeuw als een soort skispringer. De Drent was on-
houdbaar, zijn voorsprong aan de finish bedroeg meer 
dan twintig minuten zo nu weten ze dat er met mij niet 
te spotten valt was het getergde commentaar van de 
drievoudige winnaar.

De elfstedentocht van 1985 was voor Kruithof al 
voorbij voor hij begon. Hij wist dat na het Nederlands 
kampioenschap in Westerland dat hij sukkelde met 

zijn longen. Tijdens de tocht van 85 deed hij lange 
tijd goed voorin mee tot Kimswerd om precies te zijn. 
Toen zag heel Nederland voor de buis hoe de matador 
van de “Alternatieve” ten val kwam tijdens het klunen. 
In Kimswerd heeft hij de Elfstedentocht verloren, hij 
kreeg kramp en viel dan kun je het wel vergeten. On-
danks de nederlaag was het echter een van de mooiste 
dagen van zijn leven met zijn twaalfde plaats was hij 
uiteindelijk dik tevreden. Maar het is hem meegevallen 
hoe gemakkelijk hij de teleurstelling heeft verwerkt. 
Hij heeft na afloop van de elfstedentocht Evert van 
Benthem op de schouders genomen…

Terrug naar de uitspattingen van Kruithof in de wed-
strijden over 200 kilometer. Hoe komt JR toch aan zijn 
berenkracht ? Kruithof weet het niet maar zegt hij als 
je levensloop wat moeilijker is geweest kun je gemak-
kelijker incasseren. Hij kon zich altijd enorm oppep-
pen vlak voor een belangrijke wedstrijd. 

Berucht is Kruithofs trainingssessie in een koelcel hij 
werd er in ieder geval beroemd mee. Hij gebruikte die 
koelcel voor een ander doel dan de mensen dachten 
echt niet om te trainen, maar op voedsel en materiaal 
onder extreme omstandigheden uit te testen zodat 
hij wist waar hij moest doen voor een tocht keek hij 
morgens altijd een uur van tevoren wat de temperatuur 
was, bestudeerde vervolgens de weersberichten en 
besloot dan wat hij aan moest doen.

En over dat afzien het leven is altijd een uitdaging 
voor hem geweest, ik wilde iets bereiken en vooral 
mezelf waarmaken. Ik voel ook heus wel pijn maar 
rijd er dwars doorheen. Daar denk ik niet aan op slecht 
ijs ga ik wel tien keer over de kop maar ik vecht door. 
Tot slot een verassende uitspraak van Jan Roelof als ik 
mijn leven over zou mogen doen, dan zou ik profwiel-
renner worden. Nog mooier dan schaatsen… 

als ik mijn leven 
over zou mogen 
doen, dan zou  
ik profwielrenner 
worden.
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THE ROAD TO 

the 
Weis -

sensee 
18 IJSCLUB UITGEEST|  



In die zomer van 2022 werden de plannen 
werkelijkheid. Samen met Pim en Koen team 
pimbro hebben we ons ingeschreven voor de 
Alternatieve Elfstedentocht voor de eerste 
week (het evenement duurt totaal 2 weken). 
Na de inschrijving kijk je af en toe op een 
zomerse dag op de website (na het aansteken 
van de BBQ) en zie je een klok die aftelt met 
nog 185 dagen, 11 uur en 35 minuten voordat 
het (schaats) evenement van start gaat. Dan 
denk je in je hoofd, ah dat duurt nog zo lang 
en je neemt nog een hap van je hamburger.  
Eind september begint het toch te kriebelen 
en bedenk je dat de tijd wel erg snel gaat. Je 
kijkt in de spiegel en denkt er is nog 
een hoop werk aan de winkel. Begin 
oktober starten we met de schaatstrai-
ning op de maandagavond van trainer 
Tinus en woensdag/vrijdagavond 
doen we mee met de buffel avonden 
in Alkmaar.

LAATSTE TIPS
De voorbereidingen in de laatste 
weken zijn begonnen, de schaatswin-
kel forty six van de heer Rozendaal 
leeggekocht (toch de Salomons en de 
whiperboard ijzers aangeschaft, ja de 
onzekerheid slaat dan toe). De auto 

volledig omgetoverd tot de pimbro mobiel 
en de laatste tips van trainer Tinus in onze 
oren geknoopt. 
Eind januari 2023 is het zover en reizen we 
met drie afgetrainde mannen naar het beloof-
de schaatsevenement in Oostenrijk. 
De heenreis ging voorspoedig en we kwamen 
in de avond aan. Zondag meteen de ijsvallei 
op en onze nieuwe materialen getest. Helaas 
was er maar een rondje op het meer uitgezet 
van 9 km (beter iets dan niets zeggen we 
dan maar). Na een paar rondjes geschaatst te 
hebben lekker de (feest) tent ingegaan en ons 
verwend met een warme chocomel met slag-

In de zomer van 2022 hebben wij plannen gesmeden met team PIMBRO om  
eind januari 2023 richting de Weisensee te gaan.

Voor ons zou dit de tweede keer worden na-
dat we in 2020 voor het eerst dit (fantastiche) 
sportevenement hebben mogen meemaken. 
Voor degenen die dit evenement niet kennen, 
het is een schaatstocht van 200 kilometer, die 
je in één dag aflegt. Het wordt ook wel gezien 
als de Alternatieve Elfstedentocht.

HANS VAN EGMOND
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room. De eerste dag was erg wennen op het natuurijs. 
De spanning begint op te lopen want dinsdag (D-Day) 
komt steeds dichterbij. Na een goede nachtrust in de 
Oostenrijkse bergen zien we vanuit ons appartement 
een volledige sneeuwvlakte voor ons. Oh jee… gaat 
de tocht nu wel door met zoveel sneeuw of wordt de 
tocht misschien ingekort? Deze vragen spookten door 
de koppies van de mannen van team pimbro. Eind van 
de middag kregen we het verlossende antwoord, bij de 
bijrijdersbijeenkomst (nadat we bijna waren inge-
sneeuwd met de auto). De mededeling was kort maar 
krachtig: Helaas, vanwege het slechte weer (sneeuw) 
kon de tocht niet doorgaan op dinsdag. Dat is balen 
zeg, meteen de knop omgezet en ons ingeschreven 
voor de tocht van vrijdag (we zijn er nu toch). Helaas 
kon er dinsdag en woensdag niet geschaatst worden op 
de ijsvloer (vanwege hevige sneeuwval). 

WINTERSPORT
Nood breekt wet en we zijn op het idee gekomen om 
te gaan langlaufen. Voor ons drieën was dit de eerste 
keer; wat vooral het eerste uur veel lachwekkende 
(val) acties opleverde bij ons ieder (bij interesse: 
filmpjes kunnen doorgestuurd worden). Jeetje, wat is 
langlaufen intensief, maar wel verrassend leuk om te 
doen (echt een aanrader). 
De andere dag zijn we gaan snowboarden in het gebied 
van Nassfeld. Wel rustig aangedaan, want ja, vrijdag 
zouden we de tocht gaan rijden. U voelt het al aanko-
men; donderdag kregen we wederom geen witte rook 
van de organisatie. De toertocht ging vrijdag en zater-
dag niet door vanwege te veel sneeuw op het ijs. Dat 
was een domper, aangezien je toch altijd het geloof er 
in had dat het door zou gaan. 
Donderdag avond ons verdriet maar weggedronken/
gegeten in de feesttent middels de befaamde bingo van 
Jannas. Helaas geen prijzen gewonnen, maar wel een 
mooie avond gehad. 

Zaterdag werd het weer beter (zonnig) en konden we 
een baantje schaatsen van ongeveer 4 km. (heen en 
terug) en hebben we onze materialen toch nog een 
beetje kunnen testen. Helaas zonder schaatsprestatie, 
maar toch een mooie week gehad. Genoten van elkaar, 
lekker gegeten en gedronken en een aantal sportieve 
activiteiten gedaan. Volgend jaar gaan we weer heen 
en hopelijk zijn de weergoden ons beter gezind. 

MET VRIENDELIJKE SCHAATSGROET,

HANS VAN EGMOND
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» Brian toch veel op de fiets zit ook door de weeks?

» Hij nog meer moet trainen op duur vermogen?

» Dit volgens trainer Patrick helemaal goed komt?

» Wij Thomas nog niet hebben gezien op de racefiets?

» Dit volgens hem niet nodig is om beter te worden op de schaats?

» De fietsgroep een nieuwe trainer heeft: oud Rabobank coureur Marcel Duin?

» Hij ons de kleine kneepjes van het wielrennen gaat leren?

» Wij erg verheugd zijn over zijn komst?

» Wij nu hopen dat er weer nieuwe talenten doorstromen naar het profpeloton?

» Team Pimbro ook aanwezig was op de Weissensee?

» Er alleen geen Alternatieve Elfstedentocht is verreden de eerste week?

»  De mannen Pim, Hans en Koen een nieuwe sport hebben ontdekt in Oostenrijk: Langlaufen?

» We hebben gemerkt dat dit niet voor ieder even makkelijk is?

»  De Gebr. Van Egmond elke dag er een wedstrijd van maakten op de piste wie als eerste boven kwam?

» Hans toch wel de alleskunner is op sportgebied?

» Volgend jaar Team Pimbro met ploegleiders naar de Weissensee afreist?

» Miel zijn shop Forty Six hiervoor zelfs een week dicht gaat?

» Wij natuurlijk niet geloven dat dit echt gaat gebeuren?

»  De buffelkoning uit de stal kwam van team PIMBRO “Michiel de Ruijter” de echte koning van  

de ijsbaan was het afgelopen seizoen?

»  De woensdagavond altijd de leukste avond is om te schaatsen er altijd veel vertier is op de ijsbaan?

» Wij al snel op natuurijs konden schaatsen in december?

» Sommige hiervoor vrij nemen om te kunnen schaatsen?

» Lyke ook in vorm was dit seizoen?

» Ze alleen het einde van het seizoen last kreeg van haar knie?

» Wij adviseren om rustig de zomer door te trainen?

» De wonderbaan van Uitgeest ook weer open was voor het publiek?

» Dit helaas was voor een paar dagen?

» Wij hopen dat het volgend jaar streng gaat vriezen?

» Nancy minder moet klappen met de klapschaats volgens Marcel?

» Wie niet klapt met zijn schaats zet optimaal zijwaarts af volgens Marcel?

» Willem B. ook aardig in de lappenwand zat tijdens het schaatsseizoen?

» Wij hopen dat hij er weer bij is aankomend seizoen op de schaats?

» Marathonschaatsen bij de M3 altijd een ware schaatsshow & slijtage slag werd?

» Het vaak een kat en muisspel werd?

WIST 
U DAT…
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» Tinus hier altijd enorm van geniet?

» Een rondje pakken op het schaatspeloton diverse keren is gebeurd tijdens de wedstrijden?

» Tinus graag sprint om de punten wie als eerste over de finish komt?

» Benno een ijzersterk marathon seizoen heeft gedraaid?

» Kees M graag altijd op kop wil rijden tijdens de wedstrijden?

» Hij alleen tijdens de finale net te kort kwam?

» Tinus door de wind niet te verstaan was laatste training?

» Wij er nu achter zijn wat hij zei?

» We nu al in de kantine aan de chocomel zitten?

» Koen een trainingsmaatje mee neemt?

» Hem de rest van de training niet meer ziet?

» Ruben hem toen heeft opgevangen?

» Brian volgend seizoen 6 banen gaat rijden?

» De gebroeders Roelands een scheve schaats reden?

» Z e trainden met een andere ijsclub?

» Ze zonder shirt en in zwembroek de laatste rondjes reden?

» Het maar 5 graden was?

» Ruben de schaatsdoek van Brian mocht lenen?

» Hij de doek het hele seizoen heeft geleend?

» Ruben de laatste training zijn eigen doek mee had?

» Casper Mike en Patrick heeft geklopt op de 3 km?

» Lange afstandsrijders sneller zijn dan de sprinters?

» Bjorn Z. toch wel de verassing was dit seizoen?

» Hij de basis heeft gelegd tijdens het trainingskamp in Friesland?

» Nu de vraag is: waar gaan wij aankomend seizoen op trainingskamp?

» Zal het naar het buitenland worden? 

» Voor velen het een droom is om te schaatsen tussen de bergtoppen van De Dolomieten?

» Dit ook wel de ijsbaan van Klobenstein wordt genoemd?

» Wij leuke weerspreuken hebben ontvangen?

» De redactie deze bewaard voor de wintermaanden?

» Er een klein voorproefje komt?

» Is Februari zacht, dan brengt de lente vorst bij nacht?

» Plenst in de winter veel regen neer, dan krijgen we mooi zomerweer?

WIST 
U DAT…
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Elk jaar na de afsluiting van het Winterseizoen evalueren  
wij met elkaar hoe het afgelopen seizoen is verlopen en  
wat we het volgend seizoen gaan doen.

Kort samengevat hebben wij weer met veel plezier training gegeven en 
gaan dit het komende seizoen weer in dezelfde samenstelling doen. 
Wat wij wel jammer vinden is dat de inschrijving voor de Langebaan-
wedstrijden in aantallen toch achterblijft voor wat je verwacht van een 
Trainingsgroep. Helaas is deze trend ook bij andere verenigingen te zien. 
Ideeën hoe het anders zou moeten zijn altijd welkom. 

De 1e Zomertrainingen gaan weer beginnen in de week na Hemelvaart. 

nieuws 
v a n  d e  t r a i n e r s

KEES MOLENAAR
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WINTERTRAININGEN:
Tenzij de trainingsuren door de Schaats Federatie anders worden ingedeeld blijven wij dezelfde 
trainingsuren houden: A02 Kees, A03 Tinus en Patrick, A07 Kees. Mike en Patrick Roelands worden 
ingezet bij afwezigheid.

Ik heb een 1e bericht van de Schaatsfederatie ontvangen waarbij de Meent het komend seizoen 
met 2 weken verschuift. Ik denk dat dit besluit genomen is vanwege Energiebesparing en ter voor-
koming dat de baan gesloten moet worden omdat het onmogelijk is om bij hogere temperaturen, 
wind en regen ijs te maken. Het aantal weken dat er geschaatst kan worden blijft hetzelfde.

Verzoek tot overplaatsing naar andere groep in overleg met de trainers.

*** De ijsbaan gaat komend seizoen 2 weken later open, maar blijft 2 weken langer open. ***

DAG + TIJD VOOR WIE WAAR TRAINER

MAANDAGEN  19.00 uur
start 22 mei

junioren & ouderen verzamelen parkeerplaats Kees, Mike of  
Patrick

DONDERDAGEN  19.00 uur
start 25 mei

pupillen
landbijsbaan  
aan de  
Castricummerweg

Mike of  
Patrick

DONDERDAGEN  19.00 uur
start 25 mei

junioren & ouderen Tinus
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1 Kun je jezelf even voorstellen?
  Hi, ik ben Pim, 34 jaar, een van een tweeling en liefhebber van allerlei sporten zoals  

voetbal en schaatsen.

2 Hoelang schaats je al bij de ijsclub?
  In mijn jeugd heb ik op schoolschaatsen gezeten. Daarna een aantal jaar ook als 

jeugdlid bij de club geschaatst. En sinds een jaar of drie geleden rijd ik mijn rondjes  

op de maandagavonden bij de trainingsgroep. 

3 Heb je daarnaast nog andere hobby’s?
  Naast schaatsen word ik blij van op stap gaan met mijn gezin of vrienden. Een balletje 

trappen vind ik. Ook zo nu en dan een baantje zwemmen of rondje hardlopen door het 
bos (dit zou ik vaker moeten doen).

4 Wat vind je leuk aan de ijsclub Uitgeest?
  De saamhorigheid, schaatsen is een individuele sport maar je hoeft op de trainings-

avonden het niet alleen te doen. Elkaar motiveren en helpen wanneer nodig, dat is top!

5  Het clubblad is vernieuwd, jij kwam met het idee om de layout  
te vernieuwen. Kun je daar meer over vertellen?

  Een aantal jaar geleden heb ik een vernieuwd clubblad gepitcht. Toentertijd werd hier 
positief op gereageerd maar nog niet echt doorgepakt. Na een paar gesprekken is  
er toch besloten om een toekomstigbestendig en meer modern blad te maken.  
Zodoende ben ik aan de slag gegaan met de vormgeving en horen we veel lovende 
geluiden over deze opzet.

6 Kun je wat vertellen over pimbro?
  Met pimbro help ik bedrijven bij het uitdragen van hun totale merkbeleving. pimbro 
 verzorgd unieke en passende grafische producten zoals; logo's, huisstijlen en reclame  
 materiaal. Ook regel ik kwalitatief print- en drukwerk en maak esthetische websites.

7 Op de Meent rijdt de oranje brigade, hoe zit dat?
 Samen met de mannen van Van Egmond, Koen en Hans, hadden we het ludieke idee  
 om in ons eigen tenue te gaan rijden. Na de eerste schetsen en het regelen van een  
 aantal sponsoren kregen er een hoop mensen lucht van de outfit en wilden maar al  
 te graag in zo'n tweedelige set schaatsen. Nu noemen onszelf gekscherend de   
 (br)oranje brigade.

een paar vragen  
aan pim brondijk



Tijdens de raadsvergadering heeft de voorzitter van 
IJsclub Uitgeest, de heer Van Sambeek, een - door 
de ijsclub bij het college en de raad ingediende - be-
spreeknotitie met alternatieve opties toegelicht. De 
coalitiepartijen, primair bestaande uit de PU, het CDA 
en D66, willen een landijsbaan van circa 250 meter.
De ijsclub legt een drietal alternatieven voor om te 
bespreken in het participatietraject. De ingrijpende 
klimaatverandering maakt het kunnen schaatsen op een 
landijsbaan steeds zeldzamer.

Jaarlijks staat het dorpspark bijna drie maanden onder 
water en is daarmee voor een derde van het jaar on-
bruikbaar voor andere doeleinden. Met de ‘alternatie-
ven’ die binnen het budget blijven kan het dorpspark 
het gehele jaar gebruikt worden voor een veelheid 
van activiteiten. “Wij realiseren ons dat uw keuze een 
landijsbaan is en dat dit vooralsnog een gegeven is. Wij 
stellen voor de alternatieven in het participatietraject 
mee te nemen, te bespreken en uit te werken. De in de 
stukken genoemde randvoorwaarden (budget, dorps-
kermis etc. ) zijn ook wat ons betreft uitgangspunt. 
Uiteindelijk is het aan het college en de raad om een 
definitief besluit te nemen over een optimale invulling 
van het dorpspark”, aldus Herman van Sambeek.

TELEURSTELLEND
In de raadsvergadering veegt wethouder Oud de al-
ternatieven van tafel met “Ik heb een andere opdracht 
meegekregen” en de raad gaat bij stemming akkoord 
om vast te houden aan een landijsbaan. Alleen Uitgeest 
Lokaal, de PvdA en de UVP stemmen tegen en vinden 
dat de alternatieven van de ijsclub meegenomen kunnen 
worden in het participatietraject. De raadsvergadering 
werd overheerst door de commotie rond een mogelijk 
asielcentrum op de grens van Uitgeest en Heemskerk, 
waardoor de ijsbaan en het dorpspark er bekaaid vanaf 
kwamen. De indruk was dat sommige partijen de be-
spreeknotitie niet of nauwelijks gelezen hadden. Kort-

om, een teleurstellende behandeling van de constructie-
ve voorstellen van de ijsclub om bij te dragen aan een 
attractief én duurzaam dorpspark.

Het bestuur van de ijsclub heeft zich beraden en gaat in 
op het verzoek van de wethouder om een gesprek over 
het participatietraject. De ijsclub gaat dit gesprek aan, 
is tevreden over de contacten en samenwerking met de 
gemeente in de afgelopen maanden en zet in om niet 
opnieuw in een vervelende discussie met de gemeente 
verzeild te raken. Dat heeft al veel te lang geduurd. De 
ijsclub blijft bereid de bespreeknotitie met de alterna-
tieven toe te lichten met raadsleden en/of college.

ALTERNATIEVEN 
OPTIE 1 een schaats- en skeelerbaan van circa 250 meter

OPTIE 2  een schaats- en skeelerbaan voor de jeugd van  

ca. 80 bij 40 meter

OPTIE 3  een zesweeks winterevenement met een ijsvloer  

van 20 bij 40 meter in een tent

Uitgangspunt is energieopslag en energieopwekking 
waardoor minimaal 10 dagen per jaar geschaatst kan 
worden (optie 1 en 2) en bij optie 3 zelfs zes weken. 
De rest van het jaar kan energie geleverd worden voor 
koeling en verwarming van de sportzaal.

‘De gemeenteraad heeft ingestemd 
met plan aanleg dorpspark Uitgeest’. 
Zo luidt de kop van het persbericht van 
de gemeente Uitgeest. Tegelijk start 
een uitgebreid participatietraject over 
de inrichting van het Dorpspark.

Luchtfoto van de actuele situatie bij de Landijsbaan. Aanleg van de 
rotonde wordt voorbereid (Foto: Martijn de Ridder)

Participatietraject IJsclub  
‘Wassen neus?’

WWW.UITGEESTONLINE.NL

CLUBBLAD 2023.1 27|  



PL NR NAAM WOONPLAATS  1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 PNT
1 14 JORDY JAK West-Graftdijk  14 15,1 12 13 14 19 15,1 9 15,1 15,1 141,4
2 27 WIM POEL Castricum  11 11 10 8 0 11 12 10 11 11 95
3 62 KOEN VAN EGMOND UITGEEST  15,1 14 0 10 0 20,1 0 3 13 13 88,2
4 6 EGBERT VAN DIEPEN Akersloot  0 12 9 7 9 12 11 7 10 10 87
5 7 KEES MISSAAR Schagen  0 13 11 9 12 0 0 13 14 14 86
6 49 JOHN NANNES Warmenhuizen  10 0 0 12 11 13 14 14 5 5 84
7 39 COR SCHOON Zuid-Scharwoude  0 2 5 3 10 10 13 12 9 9 73
8 94 PETER LANGEVOORT Akersloot  13 0 14 14 13 0 0 11 0 0 65
9 66 TINUS HOPMAN UITGEEST  - 9 13 11 15,1 0 0 15,1 0 0 63,2
10 67 MART KUIPER Heerhugowaard  8 0 7 5 0 9 9 4 6 6 54
11 18 JAN OUDHUIS Alkmaar  9 10 0 4 8 0 0 6 8 8 53
12 51 WILLEM VAN ZALINGE Monnickendam  0 8 6 6 0 0 0 8 12 12 52
13 13 JOS VAN ANDEL Warmenhuizen  7 6 0 1 0 7 8 0 7 7 43
14 30 WILLEM BRANTJES UITGEEST  12 0 15,1 15,1 0 0 0 0 0 0 42,2
15 29 KOENRAAD BACKERS Castricum  0 7 0 0 7 8 10 5 0 0 37
16 69 BEN SEGAAR Warder  - - 4 0 0 6 0 0 0 0 10
17 D37 ANITA SMIT-GROOT Obdam  - - 8 - - 0 0 0 0 0 8
18 93 JAN ZIJP Egmond a/d Hoef  6 - - - - - - - - - 6
19 5 RICHARD BOEKEL Abbekerk  - 5 0 0 0 0 0 0 0 0 5
20 77 BERTIL VERMEULEN Monnickendam  5 - - - - - - - - - 5
21 43 RUTGER FLIERMAN UITGEEST  - 4 0 0 0 0 0 0 0 0 4
22 10 TON MORSCH Alkmaar  0 1 0 2 0 0 0 0 0 0 3
23 D46 ROWEN KNOL Heerhugowaard  - 3 - - - - - - - - 3

MASTERS M3 EINDKLASSEMENT
Seizoen  2022-2023
Competitie vrijdagavond

PL NR NAAM WOONPLAATS  1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 PNT
1 12 SIEM HOPMAN Burgerbrug  15,1 15,1 15,1 15,1 14 15,1 15,1 15,1 15,1 15,1 149,9
2 15 BENNO VAN TOL UITGEEST  11 11 12 13 13 12 14 10 10 10 116
3 14 KEES MOLENAAR UITGEEST  10 9 9 7 12 10 11 9 11 11 99
4 3 EVERT BAKKER Lutjebroek  13 14 14 14 15,1 14 0 14 0 0 98,1
5 38 MARCEL RIJKHOFF Castricum  12 12 10 10 0 13 13 0 12 12 94
6 40 COCK GROOT Heerhugowaard  14 13 11 11 0 0 0 12 13 13 87
7 41 TON VELDT Akersloot  7 8 7 6 10 9 0 8 9 9 73
8 10 JAN ZIJP Egmond aan Den Hoef  8 10 0 8 11 11 12 0 0 0 60
9 20 MARCO V WONDEREN Warmenhuizen  - - - 9 0 0 0 13 14 14 50
10 1 JAN VELDT Akersloot  6 7 6 5 9 8 0 7 0 0 48
11 77 BERTIL VERMEULEN Monnickendam  9 0 8 12 0 0 0 0 8 8 45
12 5 RONALD MOSSINKOFF Akersloot  - - 13 0 0 0 0 11 0 0 24

MASTERS M2 EINDKLASSEMENT
Seizoen  2022-2023
Competitie vrijdagavond

MARATHON
UITSLAGEN



TERUGBLIK OP  
AFGELOPEN SEIZOEN
Ik heb dit seizoen veel nieuwe PR’s gere-
den zoals de 500 m onder de 50 seconden 
en de 3 km heb ik voor het eerst gereden 
wat ik echt een superleuke afstand vindt.

Ik ben ook marathon gaan schaatsen dit 
seizoen en dat vind ik ook superleuk en 
daarmee mocht ik zelfs meedoen aan het 
NK jeugdmarathon, dat had ik zelf nooit 
gedacht. Bij het NK heb ik ook mijn snelste 
rondje ooit gereden: 31 seconden. 
In totaal ben ik van de 47 rijders die mee-
deden 41ste geworden en het was vooral 
een hele leuke ervaring om daaraan mee 
te doen.
Het allerleukste van dit seizoen vond ik 
dat we ook nog een weekend op natuurijs 
konden schaatsen.

Björn

NK MARATHON 
Ik ben Björn Zonneveld en ik heb dit 
jaar meegedaan aan het NK marathon 
schaatsen in Groningen. Ik werd door de 
marathon commissie van Alkmaar uitge-
kozen om bij de junioren C mee te rijden. 
Ik moest mij in Groningen eerst melden 
om mijn startnummer op te halen. 

Daarna mochten we heel even schaatsen 
en het was het beste ijs waar ik ooit op heb 
geschaatst. Eerst mochten de pupillen starten 
en daarna mocht ik starten. Ik was eerst een 
beetje zenuwachtig, maar toen we eenmaal 
begonnen waren was ik het niet meer.

De eerste 3 rondjes kon ik goed bij de kop-
groep blijven, maar daarna viel er iemand 
voor mij en moest ik uitwijken. Daardoor 
was ik de aansluiting kwijt. Ik heb nog 9 
rondjes volgehouden en toen werd ik op  
een rondje gezet. Toen ik op een rondje was 
gezet moest ik helaas stoppen, maar het was 
daar heel leuk en gezellig. Doordat je elke 
ronde wordt aangemoedigd ga je ook steeds 
harder en verder door. Ik was uiteindelijk 
van de 47, 41ste geworden en ik was heel blij 
dat ik mee mocht doen en nu ga ik hopen dat 
ik volgend jaar ook mee kan doen.

TRAININGS-
GROEP
De trainingsgroep of schaatsgroep 
bestaat uit leden van IJsclub Uit-
geest in de leeftijd van 9 jaar tot 80 
jaar. Iedereen kan zich hiervoor aan-
melden via het formulier Lid worden 
onder het tabblad Informatie op de 
website van IJsclub Uitgeest.

ZOMERTRAINING
We starten het seizoen per eind mei met de zomer-
training. Als je denkt dat je het leuk vindt geef je dan 
op en je kunt twee keer gratis meetrainen. Kijk op ijs-
clubuitgeest.nl om je op te geven voor een proefles.

IJsclub Uitgeest
Castricummerweg 10
1911 GA  Uitgeest.

info@ijsclubuitgeest.nl

ALGEMEEN BESTUUR    
Voorzitter Dhr. H. van Sambeek 0251 313698
Secretaris Dhr. K. van Egmond 06 42965688
Penningmeester Dhr. S. Hoogenboom 06 22666690
Bestuurslid Dhr. H. Roelands 06 44034937
     
COMMISSIES    
Wedstrijdcommissie Dhr. B. Beentjes 06 12476091
Molen & Meren commissie Dhr. S. Hoogenboom 06 22666690
Jeugd Mw. S.L.Veenboer 06 53909373
Landijsbaan Dhr. N. Brantjes 06 49220749
Fietsgroep Uitgeest Dhr. M. Duijn  06 15206109
Website Dhr. P. de Jeu 06 50288786

TRAINERS    
Trainer Dhr. K. Molenaar 06 37464291
Trainer Dhr. P. den Elsen 0251 312344
Trainer Dhr. B. van Tol 06 21156663
Trainer Dhr. T. Hopman 06 29460820
     
COÖRDINATIE TRAININGSGROEPEN    
Coördinatie Dhr. K. Molenaar 06 37464291

JEUGDSCHAATSEN    
  Dhr. M. Roelands 06 55057561
  Dhr. P. Roelands 06 55057522

PUBLIC RELATION    
Jeugd Mw. S.L. Veenboer 06 53909373

CLUBBLAD REDACTIE    
Redacteurs Femke, Anne, Inge 
Design & lay-out pimbro grafisch ontwerp 
Bezorging Dhr. H. van Sambeek 0251 313698
Ledenadministratie Mw. M. Hoogeboom 0251 313758
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ma 1 – zo 7 mei 

VUELTA FEMENINA
SPANJE

za 6 – zo 28 mei

GIRO D’ITALIA
ITALIË

zo 4 – zo 11 juni 

CRITÉRIUM DU DAUPHINÉ
FRANKRIJK

wo 7 – zo 11 juni

ZLM TOUR
NEDERLAND

zo 11 – zo 18 juni

RONDE VAN ZWITSERLAND (M)

ZWITSERLAND 

di 13 juni

MONT VENTOUX CHALLENGE
FRANKRIJK  

za 17 – di 20 juni

RONDE VAN ZWITSERLAND (V)

ZWITSERLAND 

wo 21 – zo 25 juni

NK WIELRENNEN
NUNSPEET/SITTARD 

WIEL-
RENNEN
2023

vr 30 juni – zo 9 juli

GIRO DONNE
ITALIË  

za 1 – zo 23 juli

TOUR DE FRANCE 
FRANKRIJK 

zo 23 – zo 30 juli

TOUR DE FRANCE FEMMES
FRANKRIJK

za 29 juli

CLÁSICA SAN SEBASTIÁN
SPANJE  

zo 6 – zo 13 augustus

WK WIELRENNEN
SCHOTLAND 

wo 23 – zo 27 augustus

RENEWI TOUR
BELGIË/NEDERLAND

za 26 augustus – zo 17 september

VUELTA A ESPAÑA
SPANJE 

zo 3 – zo 10 september

RONDE VAN GROOT-BRITTANNIË
VK  
vr 8 september

GRAND PRIX DE QUEBEC
CANADA  

zo 10 september

GRAND PRIX DE MONTREAL
CANADA  

wo 20 – zo 24 september

EK WIELRENNEN
DRENTHE  

za 7 oktober

RONDE VAN LOMBARDIJE
ITALIË
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OPROEP 
NIEUWE LEDEN 
JEUGDCOMMISSIE 

Beste leden van de ijsclub,

Wij zijn op zoek naar enthousiaste nieuwe leden voor de jeugd-
commissie van de ijsclub. Na jaren met plezier de organisatie 
van verschillende activiteiten en kampen op ons te hebben 
genomen willen wij, Nicky, Joni & Sanne het stokje graag over-
dragen. Uiteraard zullen we jullie niet in het diepe gooien, maar 
kunnen wij bij de eerste activiteiten nog ondersteuning bieden.

Vind jij het leuk om iets te betekenen voor de jeugd van onze 
ijsclub? Dan zijn wij op zoek naar jou! Als je geïnteresseerd  
bent om deel te nemen aan de jeugdcommissie, neem  
dan contact op met een van ons, of stuur dan een e-mail 
naar uitgeesterijsclub@gmail.com. 

We kijken uit naar jullie reacties!

Met vriendelijke groet,

Nicky, Joni & Sanne
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totale merk-
 beleving
dát blijft hangen.

pimbro - trotse 
supporter van 
ijsclub uitgeest

Samen jouw merk betekenisvol in 

de markt zetten, dat is wat ik graag 

doe. Dé creatieve en consequente 

merkbeleving creëren die inspireert.

design, branding & marketing met 'n idee

www.pimbro.nl


